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Aanwezig:
● Marjolein Broos namens de Gemeente Gouda
● Koen Bakker namens Woonpartners
● Katinka Schipper namens Hoogheemraadschap Rijnland
● Jan de Mos namens Energiecoöperatie Kort Haarlem.
● Guusje van der Schot namens Werkgroep Energietransitie/bewoners
● Arthur van Lingen namens Werkgroep Energietransitie/bewoners

en
● Fokke Goudswaard als initiatiefnemer van het Plan Warmtenet Krugerlaan e.o.
● Raymond Ernst als projectleider herziening openbare ruimte Gemeente Gouda
● Michel Kooistra als ass. projectleider herziening openbare ruimte Gemeente Gouda

Afwezig:
● Hans Koning namens Energiecoöperatie Kort Haarlem

en
● Evert Hasselaar als bewoner, energiecoach/duurzaamheidsdeskundige

Tijdens het voorstelrondje wordt gezegd:
● Dat Marjolein Broos geen permanent lid zal zijn van de Projectgroep Warmtenet. De

bedoeling was dat Ruud IJtsma het namens de gemeente Gouda zou worden, maar
hij heeft een andere baan gekregen. Er is dus een vacature.

● Dat de wethouder met de directeur van Woonpartners heeft gesproken en dat
Woonpartners zijn commitment heeft uitgesproken.

● Dat Jan de Mos geen permanent lid is van de Projectgroep Warmtenet, maar
vandaag aanwezig i.v.m. vakantie van Hans Koning van de Energiecoöperatie Kort
Haarlem

● Dat Hoogheemraadschap Rijnland wil meedenken/werken aan een aquathermieplan.
Katinka is al betrokken bij diverse aquathermieprojecten in nieuwbouwwijken. Alleen
bij een project in Katwijk is sprake van aquathermie in een bestaande
woonomgeving. Daar blijkt dat ontzorging als pluspunt gezien te worden t.o.v. andere
oplossingen om van het gas af te komen.

Marjolein heeft geen formeel besluit nodig van gemeentebestuur of gemeenteraad om de
Projectgroep Warmtenet te starten/financiëren t/m oplevering van een eindrapport. Op basis
van het rapport kan de gemeenteraad een GO/NO GO geven voor het opstellen van een
Wijkuitvoeringsplan voor Kort Haarlem.

Marjolein wil een onafhankelijk adviesbureau contracteren voor uitvoering van het hele
proces t/m het bovengenoemde eindrapport. Ze wil een bureau dat daarnaast een
projectleider naar voren schuift. Katinka merkt op dat bij de selectie van een bureau niet
alleen naar technische, maar ook naar communicatieve vaardigheden/ervaringen moet
worden gekeken.

Marjolein wil graag dat alle partijen aan tafel samen de uitvraag en beoordeling voor een
bureau uitvoeren. Dit kan plaatsvinden via meervoudig onderhandse aanbesteding. De
afdeling Inkoop van de Gemeente Gouda heeft geadviseerd om een concept uitvraag te
maken en deze te bespreken met enkele bureau’s, teneinde een goede definitieve uitvraag
te kunnen maken, een zogenaamde marktverkenning.



Voor de in deze overleggen te bespreken concept uitvraag wordt alle partijen gevraagd
z.s.m. op te schrijven waaraan ze vinden dat een bureau en projectleider moeten voldoen en
wat ze vinden dat in het eindrapport moet komen om t.z.t. ja/nee tegen het plan te kunnen
zeggen.

Voorafgaand aan de marktverkenning zal een waarschijnlijk digitaal vooroverleg
plaatsvinden om de concept uitvraag te bespreken. ECKH en WET zullen aangeven welke
persoon namens hen bij dit vooroverleg en de besprekingen met de bureau’s zal zijn, want
voor dit onderwerp worden ze beschouwd als één partij (de bewoners).

Na discussie wordt besloten dat Marjolein in de twee laatste weken van augustus 2023 een
overleg zal plannen met de volgende bureau’s:

● CE Delft
● DWA
● DWTM
● Sweco
● Syntraal/Tauw

Volgende vergadering Projectgroep: maandag 4 september 09.00 uur

Opmerking:
Vervanging van leden van de projectgroep i.v.m. continuïteit is nuttig, maar mag de
besluitvorming niet vertragen wegens te weinig kennis over hetgeen al besproken is. Indien
nodig meenemen door partijen van (extra) deskundigen is mogelijk.


